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RADA MIEJSKA KOŁA

wpłynęło, dn..... 44,... 08.,.. 202(

Do Burmistrza Miasta Koła

Dr Krzysztofa Witkowskiego

za pośrednictwem Przewodniczącego

Rady Miejskiej Mariusza Hanefelda

W związku z licznymi zapytaniami w kierunku mojej osoby

mieszkańców/nie tylko okręgu 1, o możliwość i czas powstania

fontanny na placu przed Ratuszem Miejskim/składam oficjalne

zapytanie do Burmistrza Miasta Koła- czy planowana jest takowa

inwestycja w tej części miastajeśli tak to kiedy?, a jeśli nie to pragnę

zgłosić formalny wniosek do budżetu na 2025 rok o zabezpieczenie

środków na wykonanie dokumentacji technicznej potrzebnej do

stworzenia w tym miejscu takowej infrastruktury.

W wielu Polskich miastach/nawet ościennych odbywają się

rewitalizacje //Starówek"ale nasi mieszkańcy nie mają wielkich

oczekiwań/maży im się po prostu zwykła fontanna która zpewnością

poprawiłaby wygląd Starego Rynku i zapewniła miejsce wypoczynku

wielu mieszkańców.Obecna instalacja zraszająca średnio pasuje na

główny rynek miasta powiatowego.

z poważaniem


